
Zápisnica z Valného zhromaždenia Platformy DCO 
7.11.2023, 12:00 – 16:00 

Úrad splnomocnenca vlády pre rozvoj občianskej spoločnosti, Cukrová 14, Bratislava 
 
Prítomní členovia: 17 (viď prezenčná listina v prílohe) + 1 online (Andrea Kosír Hugáňová za 
Nitrianske centrum dobrovoľníctva) 
 
Program: 
1) Alžbeta Brozmanová Gregorová potvrdzuje uznášaniashopnosť Valného zhromaždenia. 

Prítomných 18 členov s právom hlasovať. 
 
2) Dominika Hradiská informuje o výročnej správe 2022.  

Schválenie výročnej správy 2022: 18 súhlasí 
 
Ida Adolfová informuje o správe o finančnom hospodárení 2022. 
 
Schválenie správy o finančnom hospodárení 2022: 18 súhlasí 
 

3) Dominika Hradiská informuje o aktivitách v roku 2023. Výzva zapojiť sa do predsedníctva 
☺, je tam stále jedno miesto neobsadené.  

Betka informuje o advokačných aktivitách v roku 2023 (akreditácia, kofinancovanie 
dobrovoľníckou prácou, doplnenie tém do dotácie MŠ v programe Priority o dofinancovanie 
EZS, implementácia seniorských DP cez národný program pod MPSVR). 

Diskusia o tom, či spustiť akreditáciu organizácií pre dotácie na dlhodobé dobrovoľníctvo, ak 
vo finančnom mechanizme nie sú nateraz peniaze. CD BB, PDC – áno, RAZSK – skôr nie. 
Argumentom za je možnosť ukázať, koľko organizácií na to „čaká“. Argumentom proti je 
plynutie doby platnosti akreditácie organizáciám bez možnosti čerpať zdroje a otázka 
oprávnenosti čerpania personálnych zdrojov na hodnotenie žiadostí o akreditáciu. 
Benefit, ktorý sa dá komunikovať aj bez peňazí na dotácie – že organizácie zlepšia procesy 
vďaka príprave na akreditáciu. 
Odporúčame naďalej využívať značku kvality S dobrovoľníkmi a dobrovoľníčkami to vieme. 
Úrad ROS prosí o spoluprácu organizácie pri komunikácii o akreditácii v prípade, že sa spustí 
bez zdrojov. PDCO pripraví dokument s benefitmi, ktoré je možné prezentovať. 
 
V najbližších dňoch prebehne diskusia v Komore o červených čiarach a následne hlasovanie. 
Prosíme o súčinnosť pri hlasovaní o „červených čiarach“, bude treba reagovať rýchlo.  
 
Marcel Rypák zastupujúci člena Rozvojová agentúra Žilinského samosprávneho kraja opustil 
rokovanie. Andrea Kosír Hugáňová zastupujúca člena Nitrianske centrum dobrovoľníctva sa 
z rokovania odpojila. 
Počet zostávajúcich prítomných členov: 16 

 
4) Zmena členského  

Betka predstavila návrh zmeny členského od 1.1.2024. 
 



Členské je rovnaké od roku 2017. Platforma DOC zrealizovala viacero krokov, ktoré 
priamo prispeli k lepšej ekonomickej situácii niektorých členov. Dôležité je pre 
Platformu aj členstvo v medzinárodných inštitúciách, kde členské v nedávnej dobe tiež 
vzrástlo. Príjem z členského umožňuje pokryť výdavky, ktoré nie je možné kryť 
z projektových peňazí. Členovia majú na základe členstva výrazné zľavy, vďaka ktorým 
sa im časť členského vráti. 
 
 

Návrh na zmenu členského poplatku: 
 

Riadni členovia- právnické osoby  

    
Kategória Výška príjmov v 

danom roku v EUR 
Výška ročného členského 
príspevku v EUR 

Výška navrhovaného členského 
príspevku v EUR 

A do 10.000 
                                                 50,00 
€  

                                                    75,00 
€  

B 10.001-100.000 
                                               
100,00 €  

                                                  150,00 
€  

C 100.001-300.000 
                                               
150,00 €  

                                                  225,00 
€  

D 300.001 a viac 
                                               
200,00 €  

                                                  300,00 
€  

    

Pozorovatelia- právnické osoby  

    
Kategória Popis Výška ročného členského 

príspevku v EUR 
Výška navrhovaného členského 
príspevku v EUR 

R + 1 prvý rok 
                                                 50,00 
€  

                                                    75,00 
€  

R + 2 druhý a ďalší rok 
                                               
100,00 €  

                                                  150,00 
€  

    

Riadni členovia- fyzické osoby   

  

Výška ročného členského 
príspevku v EUR 

Výška navrhovaného členského 
príspevku v EUR 

  

                                                 50,00 
€  

                                                    75,00 
€  

    

Pozorovatelia - fyzické osoby   

    
Kategória Popis Výška ročného členského 

príspevku v EUR 
Výška navrhovaného členského 
príspevku v EUR 

R + 1 prvý rok 
                                                 10,00 
€  

                                                    15,00 
€  

R + 2 druhý rok 
                                                 30,00 
€  

                                                    45,00 
€  

R + 3 tretí a ďalší rok 
                                                 50,00 
€  

                                                    75,00 
€  

 



 
V diskusii neboli žiadne otázky ani iné návrhy.  
Hlasovanie: 15 za, 1 zdržal. Návrh na zmenu výšku členského poplatku od 1.1.2024 podľa 
návrhu bol schválený. 
 
5) Betka predstavila zmeny v Strategickom pláne PDCO do roku 2025. Navrhované zmeny 

boli prijaté, 16 členov hlasovalo za. 
 
Marek Štítny zastupujúci člena Senica2.0 opustil rokovanie. Počet prítomných členov: 15 

 
6) Dominika predstavila Plán činnosti na rok 2024. 
 

Diskusia k pripomienkovaniu Národného plánu rozvoja dobrovoľníctva.  
Záver: mail s 2 možnosťami (online predstavenie s diskusiou + newsletter 
s dotazníkom) 
CD BB: zvolať online stretnutie relevantných organizácií, predstavenie plánu 
a pozbierať feedback. Poslať cez newsletter. 
CpF: kontaktovať nízkoprahové centrá, môžu pozrieť v grantových programoch, kto by 
mohol byť relevantný na oslovenie. Osloviť web www.itretisektor.sk 
Newsletter: dotazník 
 
CpF ponúka pomoc s fundraisingom. 
 

7) Ida Adolfová predstavila finančný plán na rok 2024. 
Hlasovanie o schválení Plánu činnosti na rok 2024 a Finančného plánu na 2024. 
15 súhlasí s Plánom činnosti na rok 2024. 
15 súhlasí s Finančným plánom na rok 2024. 
Obidva plány schválené. 

 
 
 
 
V Bratislave dňa 7.11.2023 
 
Zapísala: Eva Ščepková 
Schválila: Dominika Hradiská 
 
 
 
 


